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Abstract (en)
The flooring strip consists of upper (10), intermediate (11) and under (4) layers. The intermediate layer has tongues (2) and grooves (3) along its
opposite edges (12,13). The under layer is slightly narrower than the other two, and is offset relative to the intermediate layer in the direction of the
tongued edge. When the strips are laid, the projecting edge of the under-layer on one strip is inserted beneath the intermediate layer of the adjacent
strip. In variants of the design the strip can be made in one piece with tongued, grooved and stepped edges, shaped to leave gaps underneath for
laying on top of a flexible material, e.g. of a foam. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette latte, qui comporte deux chants opposés (12, 13) comportant l'un une languette (2) et l'autre une rainure (3), destinées à la liaison par
emboîtement et collage de deux lattes adjacentes, est pourvue d'une sous-plaque (4) dont la largeur (L) est inférieure à celle (L0) du reste de la latte
(1), et qui est positionnée sous cette dernière de manière décalée, de sorte qu'elle présente un débord (40) s'étendant sous la languette (2), sur une
distance (l) sensiblement plus grande que la largeur (k) de celle-ci. Revêtement de sol. <IMAGE>
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